AL-BAYAN BILINGUAL SCHOOL

P.O. Box 355, Hawally 32004, Kuwait

Tel.: (+965) 22275000 Website: www.bbs.edu.kw



مدرسة البيان ثنائية اللغة الخاصة

ص.ب. 355، حولي 32004، الكويت هاتف: 22275000 (+965)

الموقع الالكتروني: www.bbs.edu.kw

ES I Love to Read Week

Dear Parents,

We are thrilled to share the details of our upcoming "I Love to Read Week" taking place from Sunday, October 20th to Wednesday, October 23rd. Reading is a fundamental skill that nurtures creativity, improves language, and fosters a lifelong love for learning, which is why we are excited to celebrate this special week.

We have a full week of engaging activities planned. Please see the details below:

Activities for the week include:

Guest Readers	Parents and family members are invited to read a story to the class luring "I Love to Read Week" in period 6 or Period 7. Please reach	
	out to your child's homeroom teacher to schedule a time	
A brand new home for a second	 Sunday 6th-Thursday 17th Oct - Drop your books in the 	
hand book	designated boxes in the reading hub.	
Book Sale	 Sunday 20th - Wed 23rd Oct - Buy any book for 1KD 	
	 Fundraising for our ES reflection garden. 	
	 Sharing the joy of reading. 	

Sunday 20th Oct	 English Spelling Bee Competition Grades 2,3,4,and 5. Grade 1 Dress up as your favorite book character for school.
Monday 21st Oct	 English Spelling Bee Competition-Grade 1. Arabic spelling Bee competition-Grades 3,4 and 5. Grade 2 Dress up as your favorite book character for school.
Tuesday 22nd Oct	 Arabic Spelling Bee Competition-Grades 1 and 2. Grade 3 Dress up as your favorite book character for school.
Wednesday 23rd Oct	 Grades 4 and 5 Dress up as your favorite book character for school. Staff Performance -All ES Students (During the school day).

We look forward to this enjoyable week of reading.

ES Admin Team





AL-BAYAN BILINGUAL SCHOOL

P.O. Box 355, Hawally 32004, Kuwait

Tel.: (+965) 22275000 Website: www.bbs.edu.kw



مدر سة البيان ثنائية اللغة الخاصة

ص.ب. 355، حولي 32004، الكويت هاتف: 22275000 (965+)

الموقع الالكتروني: www.bbs.edu.kw

أولياء الأمور الكرام،

نحن متحمسون جداً لمشاركتكم تفاصيل أسبوع "أنا أحب أن أقرأ" القادم الذي سيعقد بدءاً من الأحد 20 أكتوبر حتى يوم الأربعاء 4 أكتوبر 2024. القراءة هي مهارة أساسية تنمي الإبداع، وتحسن اللغة، وتعزز حب التعلم مدى الحياة، ولهذا السبب نحن متحمسون للاحتفال بهذا الأسبوع المميز.

لدينا أسبوع كامل من الأنشطة المخطط لها. يرجى الاطلاع على التفاصيل التالية:

الأنشطة التي تجري خلال هذا الأسبوع:

الضيف القارئ	أولياء الأمور/ أفراد الأسرة مدعوون للحضور وقراءة قصة في الفصول الدراسية خلال أسبوع "أنا أحب أن أقرأ" الحصة السادسة أو الحصة السابعة. يرجى التواصل مع معلم الصف لاتخاذ الترتيبات اللازمة.
بیت جدید لکتاب مستخدم	 الأحد 6 أكتوبر - الخميس 17 أكتوبر وضع الكتب في الصناديق المخصصة في مركز القراءة الأحد 20 أكتوبر - الأربعاء 23 أكتوبر اشتري اي كتاب بدينار واحد فقط الاستفادة من العوائد لمشروع مساحة القراءة الخارجية مشاركة متعة القراءة

الأحد 20 أكتوبر	ال	مسابقة بطولة المهارات الهجائية في اللغة الإنجليزية للصفوف الثاني، الثالث، الرابع، والخامس الصف الأول ارتد زي شخصية أعجبتك من كتابك المفضل
الاثنين 21 أكتوبر	وا	مسابقة بطولة المهارات الهجائية فى اللغة الإنجليزية للصف الأول مسابقة بطولة المهارات الهجائية فى اللغة العربية للصفوف الثالث، الرابع، والخامس الصف الثاني ارتد زي شخصية أعجبتك من كتابك المفضل
الثلاثاء 22 أكتوبر	م •	مسابقة بطولة المهارات الهجائية في اللغة العربية للصفوف الأول والثاني الصف الثالث ارتد زي شخصية أعجبتك من كتابك المفضل
الأربعاء 23 أكتوبر	• ال • ع	الصفوف الرابع والخامس ارتد زي شخصية أعجبتك من كتابك المفضل عرض مسرحي من قبل المعلمين لجميع تلاميذ المرحلة الابتدائية (خلال اليوم الدراسي)

نتطلع إلى أسبوع قراءة ممتع فريق إدارة المرحلة الابتدائية



